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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Egyeztetés a területhasznosításról” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ

írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bős-Nagymarosi vízlépcső céljára kisajátított területek hasznosítása során milyen

együttműködést kíván kialakítani a kormány az érintett önkormányzatokkal?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

Tisztelettel

Hadházy Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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